
 

  
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

19.06.2024                                           м. Черкаси                                        № 16   

 

засідання президії обласної ради 

 

Присутні 

члени президії: 

 

 

Підгорний Анатолій, Табурець Ігор,    

Сущенко Роман,    Мушієк Михайло,        

Куклін Олег, Таран Євген, Гончаренко Віктор,              

Журба Світлана, Плічко Григорій,              

Коваленко Олександр,    Яріш Анатолій, 

Коваль Віталій, Радченко Семен     

 

запрошені: заступники голови облдержадміністрації,             

керівники структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних органів 

міністерств та інших центральних органів 

виконавчої влади в області (список додається) 

 

від виконавчого 

апарату обласної ради:                  

Горна Наталія, Воскобойнік Наталія,         

Мазур Людмила, Мовчан Василь, Бреус Ольга, 

Звягінцева Олена, Загребельний Юрій, 

Орленко Олена, Рак Олексій 

 

 

 

 

 

 

Головуючий – Анатолій Підгорний 
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Порядок денний:  

Про погодження питань порядку денного двадцять четвертої сесії 

обласної ради восьмого скликання                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                    
1. Про призначення керівників підприємств та закладів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області   

Доповідають: 

1) Про призначення СЕМЕНЕНКО Л.М. на посаду директора 

комунального навчального закладу фахової передвищої освіти «Корсунь-

Шевченківський педагогічний фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради» 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

2) Про призначення МОСКОВЧУК І. М.  на посаду директора 

комунального закладу «База спеціального медичного постачання» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення         

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                  

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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3) Про призначення ПАРАМОНОВА В.В. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної допомоги Черкаської обласної 

ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                     

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

4) Про призначення КОНДРАЦЬКОГО М.І. на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення                   

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

5) Про призначення ЖУРБИ С.В. на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний кардіологічний центр 

Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення  

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Качан 

Наталія Георгіївна 

 

- заступник голови постійної комісії обласної ради 

з питань охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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6) Про призначення ФЕДОРЯКИ Ю.Г. на посаду директора комунального 

закладу «Черкаська обласна філармонія Черкаської обласної ради» 

Доповідають: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення               

та роботи з персоналом виконавчого апарату 

обласної ради 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної 

державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

 

1) Про списання майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Парамонов  

Віктор Володимирович 

 

- 

в.о. директора КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» 

Шило  Віталій 

Миколайович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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2) Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Височин  

Валерій Петрович 

- директор комунального підприємства 

«Управління по експлуатації Будинку рад 

об’єктів обласної комунальної власності» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Гончаренко 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

3) Про припинення права постійного користування земельними ділянками 

та надання їх у користування 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Ніколенко 

Валентина Максимівна 

- генеральний директор Черкаського обласного 

комунального підприємства «ФАРМАЦІЯ» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                            

та регуляторної політики 

Гончаренко  

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

4) Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Федоряка  

Юрій Григорович 

- директор  комунального закладу «Черкаська 

обласна філармонія  Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                            

та регуляторної політики 

Гончаренко 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 
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5) Про визнання об’єкта будівництва спільною власністю територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Журба 

Світлана Василівна 

 

 в.о. директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

Качан 

Наталія Георгіївна 

 

- заступник голови постійної комісії обласної 

ради з питань охорони здоров'я та   соціального 

захисту населення 

 

6) Про передачу цілісного майнового комплексу комунальної установи 

«ЧЕРКАСЬКЕ ОБЛАСНЕ БЮРО СУДОВО-МЕДИЧНОЇ ЕКСПЕРТИЗИ» зі 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області у 

державну власність 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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7) Про надання дозволу комунальному некомерційному підприємству 

«Клінічний центр онкології, гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради» на будівництво захисної споруди 

цивільного захисту (сховище) 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Парамонов  

Віктор Володимирович 

 в.о. директора КНП «Клінічний центр онкології, 

гематології, трансплантології та паліативної 

допомоги Черкаської обласної ради 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                              

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

 

8) Про надання згоди на безоплатну передачу з комунальної власності 

Смілянської міської територіальної громади до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області нерухомого майна 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Фесун 

Ігор Анатолійович 

- директор комунального некомерційного 

підприємства «Обласний центр екстреної 

медичної допомоги та медицини катастроф 

Черкаської обласної ради» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                              

та регуляторної політики 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

Гончаренко 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 
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9) Про припинення юридичної особи - комунальне підприємство 

«РЕГІОНАЛЬНИЙ НАВЧАЛЬНО-ПРАКТИЧНИЙ ЦЕНТР РОЗВИТКУ 

БАГАТОФУНКЦІОНАЛЬНИХ КООПЕРАТИВІВ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» 

Доповідають: 

Звягінцева 

Олена Миколаївна 

- начальник управління об'єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

Косенко 

Роман Валерійович 

- директор Департаменту агропромислового 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Галайда  

Дмитро Станіславович 

- в.о. директора КП «Регіональний навчально-

практичний центр розвитку 

багатофункціональних кооперативів Черкаської 

обласної ради» 

Височин  

Валерій Петрович 

- директор комунального підприємства 

«Управління по експлуатації Будинку рад 

об’єктів обласної комунальної власності» 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

 
3. Про делегування функцій замовника будівництва (капітальний ремонт 

приміщень та сховища Черкаської обласної психіатричної лікарні) 

Доповідають: 

Євмина 

Ростислав Борисович 

- директор Департаменту будівництва 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та 

регуляторної політики 

 

4. Про внесення змін до Положення про Почесну грамоту Черкаської               

обласної ради 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого 

апарату обласної ради 

Куклін  

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету                       

та фінансів 
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5. Про внесення змін до деяких рішень Черкаської обласної ради (щодо 

питань з нагородження) 

Доповідають: 

Бреус  

Ольга Володимирівна 

- начальник відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого 

апарату обласної ради 

Куклін  

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів 

 
6. Про внесення змін до окремих рішень Черкаської обласної ради (щодо 

преміювання) 

Доповідають: 

Янишпільська  

Вікторія Григорівна 

- начальник фінансово-господарського відділу, 

головний бухгалтер виконавчого апарату 

обласної ради 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету      

та фінансів 

 
7. Про Програму створення страхового фонду документації Черкаської 

області на 2024-2027 роки 

Доповідають: 

Клименко  

Тетяна Анатоліївна 

- директор Державного архіву Черкаської області 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

  

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022              

№15-20/VIII «Про Програму територіальної оборони на 2023-2027 роки» 

Доповідають: 
Озеран 

Сергій Анатолійович 

- директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами обласної державної адміністрації 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав людини 
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9. Про внесення змін у додаток 3 до Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій                           

на 2021-2024 роки 

Доповідають: 

Євпак 

Олександр Васильович 

- начальник Головного управління ДСНС 

України в Черкаській області 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради                              

з питань екології, використання природних 

ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

10. Про внесення змін у додаток до обласної комплексної програми щодо 

медичного, соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, 

професійної підготовки (перепідготовки) осіб, які здійснювали заходи                 

з оборони та захисту територіальної цілісності, незалежності та суверенітету 

України, починаючи з 2014 року, та членів їх сімей на 2023-2027 роки (щодо 

виплати грошової винагороди нагородженим Почесною грамотою Черкаської 

обласної військової адміністрації військовим) 

Доповідають: 

Чикало 

Руслан Олександрович 

- директор Департаменту соціального захисту 

населення   Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 

11. Про внесення змін у додаток до обласної комплексної програми щодо 

медичного, соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, 

професійної підготовки (перепідготовки) осіб, які здійснювали заходи                   

з оборони та захисту територіальної цілісності, незалежності та суверенітету 

України, починаючи з 2014 року, та членів їх сімей на 2023-2027 роки (щодо 

безкоштовного  передпротезного лікування військових) 

Доповідають: 

Чикало 

Руслан Олександрович 

- директор Департаменту соціального захисту 

населення   Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів 

Журба 

Світлана Василівна 

 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

охорони здоров'я та соціального захисту 

населення 
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12. Про внесення змін до обласної програми «Забезпечення лікування 

пацієнтів, хворих на спінальну м’язову атрофію» на 2023-2025 роки 

Доповідають: 

Уманець 

Антоніна Сергіївна 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації 

Журба 

Світлана Василівна 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту населення 

 

13. Про порядок і норматив відрахування до загального фонду обласного 

бюджету частини чистого прибутку (доходу) комунальними унітарними 

підприємствами, які належать до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 

Диченко 

Вікторія Володимирівна 

- директор Департаменту фінансів  Черкаської 

обласної державної адміністрації 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                        

та регуляторної політики 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету                 

та фінансів 

14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 15.05.2014                  

№ 31-46/VI «Про встановлення щорічної Всеукраїнської літературної премії 

імені Василя Симоненка» 

Доповідають: 

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- начальник Управління культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної 

державної адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

15. Про затвердження моніторингового звіту за 2023 рік про реалізацію 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2027 роки                                

та моніторингового звіту за 2023 рік про виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки 

Доповідають: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Віштак 

Ігор Анатолійович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету                   

та фінансів 
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16. Про план формування мережі ліцеїв Черкаської області 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 

17. Про зміну типу та найменування комунального закладу «ЧЕРКАСЬКА 

САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик  

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                 

та регуляторної політики 

 
18. Про зміну типу та найменування комунального закладу 

«ЗОЛОТОНІСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

 Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                  

та регуляторної політики 
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19. Про зміну типу та найменування комунального закладу «КАНІВСЬКА 

САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик  

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                 

та регуляторної політики 

 

20. Про зміну типу та найменування комунального закладу 

«ТАЛЬНІВСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                

та регуляторної політики 

 

21. Про зміну типу та найменування комунального закладу 

«ШПОЛЯНСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                                

та регуляторної політики 
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22. Про зміну найменування юридичної особи – комунальний заклад 

«СМІЛЯНСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА МИСТЕЦЬКА ШКОЛА-ІНТЕРНАТ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик  

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                             

та регуляторної політики 

 

23. Про зміну найменування юридичної особи – ШЕВЧЕНКІВСЬКА 

СПЕЦІАЛІЗОВАНА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА-ІНТЕРНАТ                              

З ПОГЛИБЛЕНИМ ВИВЧЕННЯМ ПРЕДМЕТІВ ГУМАНІТАРНО-

ЕСТЕТИЧНОГО ПРОФІЛЮ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ  

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник 

відділу дошкільної, загальної середньої, 

інклюзивної та позашкільної освіти Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 
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24. Про внесення змін до техніко-економічного обґрунтування 

доцільності передачі цілісного майнового комплексу ДЕРЖАВНОГО 

НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «КОРСУНЬ-ШЕВЧЕНКІВСЬКИЙ 

ПРОФЕСІЙНИЙ ЛІЦЕЙ» з державної власності у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

Доповідають: 

Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління – начальник відділу 

дошкільної, загальної середньої, інклюзивної та 

позашкільної освіти Управління освіти і науки 
Черкаської обласної державної адміністрації 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

Вусик 

Віктор Миколайович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва                               

та регуляторної політики 

 

25. Про погодження лімітів використання лісових ресурсів під час 

заготівлі другорядних лісових матеріалів (деревної зелені) в лісах Черкаської 

області на 2024-2028 роки 

Доповідають: 

Перов 

Сергій Григорович 

 

- начальник Центрально-Західного 

міжрегіонального управління лісового                               

та мисливського господарства 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                        

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

26. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

педагогічним працівникам закладів дошкільної, загальної середньої, 

професійної (професійно-технічної)  та позашкільної освіти   

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 

 
27. Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України 

педагогічним працівникам закладів дошкільної, загальної середньої, 

професійної (професійно-технічної)  та позашкільної освіти  

Доповідає: 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- голова постійної комісії обласної ради  

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту 
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28. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(ландшафтний заказник «Урочище «Лисичка» на території Драбівської 

територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів              

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

29. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(ботанічна пам’ятка природи «Бродецький рябчик» на території 

Катеринопільської територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

30. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(ботанічна пам’ятка природи «Чарівні луки» на території Катеринопільської 

територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

31. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(ботанічна пам’ятка природи «Круті ярки» на території Корсунь-

Шевченківської територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                   

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 
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32. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(ландшафтний заказник «Ковалівка» на території Шрамківської 

територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                      

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

   33. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області  

(гідрологічний заказник «Верхній Чумгак» на території Шрамківської 

територіальної громади) 

Доповідають: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник Управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Бондаренко 

Валерія Олександрівна 

- голова постійної комісії обласної ради з питань  

екології, використання природних ресурсів                       

та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

 

34. Про погодження проекту землеустрою щодо встановлення (зміни) 

меж адміністративно-територіальної одиниці м. Золотоноша Золотоніської 

міської територіальної громади Золотоніського району Черкаської області 

Доповідають: 

Сьомак 

Наталія Олексіївна 

- секретар Золотоніської міської ради 

Гончаренко 

Віктор Григорович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

агропромислового розвитку та земельних 

відносин 

 

35. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської 

обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

Доповідають: 

Підгорний 

Анатолій Вікторович 

- голова обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини 

 

 

 

 

 



 18 

36. Про зняття з контролю деяких рішень обласної ради 

Доповідають: 

Воскобойнік  

Наталія Іванівна 

- заступник керуючого справами, начальник 

загального відділу виконавчого апарату 

обласної ради 

Куклін 

Олег Володимирович 

- голова постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, 

забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини 

 

37. Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету 

Міністрів України, Верховної Ради України щодо недопущення критичної 

ситуації у забезпеченні водою підприємств та населення Черкащини 

Доповідає: 

Коваль 

Віталій Володимирович 

- керівник фракції політичної партії 

«ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» в обласній 

раді 

  

38. Про підтримку звернення депутата Черкаської обласної ради  

Сущенка Романа (щодо увіковічення пам’яті Народного художника України, 

члена Національної спілки художників України та Національної спілки 

майстрів народного мистецтва України Миколи Теліженка) 

Доповідає: 

Сущенко 

Роман Володимирович 

- депутат обласної ради 

 

 

Проведення реєстрації членів президії обласної ради 

Зареєстровано 13 членів президії обласної ради 

 

Головуючий повідомив, що 10 червня 2024 року видано розпорядження 

«Про скликання двадцять четвертої сесії обласної ради VIII скликання».  

Зазначив, що проєкт порядку денного засідання президії роздано членам 

президії. Запитав, чи будуть зміни, доповнення у членів президії. Запропонував 

затвердити порядок денний засідання президії обласної ради. 

 

Голосування за порядок денний засідання президії обласної ради:  

«За» -  13, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  0. 
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1. Про призначення керівників підприємств та закладів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  
 

1.1) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення СЕМЕНЕНКО Л.М. на посаду 

директора комунального навчального закладу фахової передвищої освіти 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради». 

 

Голосування:  

«За» -  13, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

1.2) СЛУХАЛИ:   

Анатолія Підгорного -  Про призначення МОСКОВЧУК І. М.  на посаду 

директора комунального закладу «База спеціального медичного постачання». 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен. 

 
Голосування:  

«За» -  11, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

1.3) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ПАРАМОНОВА В.В. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Клінічний центр 

онкології, гематології, трансплантології та паліативної допомоги Черкаської 

обласної ради». 

 

Голосування:  

«За» -  13, «проти» - 0, «утрималось» -  0, «не голосувало» -  0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 
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1.4) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення КОНДРАЦЬКОГО М.І. на 

посаду директора комунального некомерційного підприємства «Черкаська 

обласна дитяча лікарня Черкаської обласної ради». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 

 

1.5) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ЖУРБИ С.В. на посаду 

директора комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної ради». 

Головуючий повідомив, що Журба Світлана не бере участі у 

голосуванні та заявила про конфлікт інтересів. 
 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

1.6) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про призначення ФЕДОРЯКИ Ю.Г. на посаду 

директора комунального закладу «Черкаська обласна філармонія Черкаської 

обласної ради» 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2. Питання управління майном обласної комунальної власності 

Головуючий зауважив, що питання, які вносяться на розгляд президії 

обласної ради, розглянуті на засіданнях постійних комісій, мають позитивні 

висновки та рекомендовані до розгляду на сесії обласної ради.  

Звернув увагу, що питання «Про погодження проекту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) меж адміністративно-територіальної одиниці                            

м. Золотоноша Золотоніської міської територіальної громади Золотоніського 
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району Черкаської області» не розглянуте постійною комісією. Запропонував 

внести питання на розгляд сесії обласної ради за умови розгляду на засіданні 

постійної комісії та позитивного рішення.                

 

2.1) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про списання майна. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 

 

2.2) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання дозволу на виготовлення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування :  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.3) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення права постійного користування 

земельними ділянками та надання їх у користування. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 
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2.4) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про затвердження проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.5) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про визнання об’єкта будівництва спільною 

власністю територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 
 

2.6) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про передачу цілісного майнового комплексу 

комунальної установи «ЧЕРКАСЬКЕ ОБЛАСНЕ БЮРО СУДОВО-МЕДИЧНОЇ 

ЕКСПЕРТИЗИ» зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області у державну власність. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

2.7) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання дозволу комунальному 

некомерційному підприємству «Клінічний центр онкології, гематології, 

трансплантології та паліативної допомоги Черкаської обласної ради» на 

будівництво захисної споруди цивільного захисту (сховище). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 

 

2.8) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про надання згоди на безоплатну передачу з 

комунальної власності Смілянської міської територіальної громади до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

нерухомого майна. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 
 

2.9) СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про припинення юридичної особи - комунальне 

підприємство «РЕГІОНАЛЬНИЙ НАВЧАЛЬНО-ПРАКТИЧНИЙ ЦЕНТР 

РОЗВИТКУ БАГАТОФУНКЦІОНАЛЬНИХ КООПЕРАТИВІВ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

3.  СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про делегування функцій замовника будівництва 

(капітальний ремонт приміщень та сховища Черкаської обласної 

психіатричної лікарні). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

 

 

 



 24 

4.  СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до Положення про Почесну 

грамоту Черкаської обласної ради 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» -0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 
 

5. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до деяких рішень Черкаської 

обласної ради (щодо питань з нагородження). 
 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до окремих рішень Черкаської 

обласної ради.  

Заявив про конфлікт інтересів та неучасть у голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Сущенко Роман, Мушієк Михайло,                

Табурець Ігор, Коваль Віталій. 

 Сущенко Роман, Мушієк Михайло заявили про конфлікт інтересів. 

 

Голосування:  

«За» - 8, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 5. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести       

на розгляд сесії. 
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7. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про Програму створення страхового фонду 

документації Черкаської області на 2024-2027 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 13 «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 
 

8. СЛУХАЛИ:  

Сергія Озерана - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

02.12.2022 №15-20/VIII «Про Програму територіальної оборони                                 

на 2023-2027 роки». 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваль Віталій. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Сергія Озерана взяти до відома. Питання внести на розгляд 

сесії. 
 

9. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін у додаток 3 до Комплексної 

програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, 

вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та 

подій на 2021-2024 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін у додаток до обласної 

комплексної програми щодо медичного, соціального забезпечення, адаптації, 

психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) осіб, які 

здійснювали заходи з оборони та захисту територіальної цілісності, 

незалежності та суверенітету України, починаючи з 2014 року, та членів їх 
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сімей на 2023-2027 роки (щодо виплати грошової винагороди нагородженим 

Почесною грамотою Черкаської обласної військової адміністрації військовим) 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін у додаток до обласної 

комплексної програми щодо медичного, соціального забезпечення, адаптації, 

психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) осіб, які 

здійснювали заходи з оборони та захисту територіальної цілісності, 

незалежності та суверенітету України, починаючи з 2014 року, та членів їх 

сімей на 2023-2027 роки (щодо безкоштовного  передпротезного лікування 

військових). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до обласної програми 

«Забезпечення лікування пацієнтів, хворих на спінальну м’язову атрофію» на 

2023-2025 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести            

на розгляд сесії. 
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13. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про порядок і норматив відрахування до 

загального фонду обласного бюджету частини чистого прибутку (доходу) 

комунальними унітарними підприємствами, які належать до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 
 

14. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про внесення змін до рішення обласної ради від 

15.05.2014 № 31-46/VI «Про встановлення щорічної Всеукраїнської 

літературної премії імені Василя Симоненка». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести           

на розгляд сесії. 
 

15. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про затвердження моніторингового звіту за 2023 

рік про реалізацію Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2027 

роки та моніторингового звіту за 2023 рік про виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про план формування мережі ліцеїв Черкаської 

області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну типу та найменування комунального 

закладу «ЧЕРКАСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну типу та найменування комунального 

закладу «ЗОЛОТОНІСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну типу та найменування комунального 

закладу «КАНІВСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 
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20. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну типу та найменування комунального 

закладу «ТАЛЬНІВСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                                               

на розгляд сесії. 

 

 21. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про зміну типу та найменування комунального 

закладу «ШПОЛЯНСЬКА САНАТОРНА ШКОЛА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну найменування юридичної особи – 

комунальний заклад «СМІЛЯНСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА МИСТЕЦЬКА 

ШКОЛА-ІНТЕРНАТ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести        

на розгляд сесії. 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного - Про зміну найменування юридичної особи – 

ШЕВЧЕНКІВСЬКА СПЕЦІАЛІЗОВАНА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА-

ІНТЕРНАТ З ПОГЛИБЛЕНИМ ВИВЧЕННЯМ ПРЕДМЕТІВ ГУМАНІТАРНО-

ЕСТЕТИЧНОГО ПРОФІЛЮ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ. 

 
Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

24. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про внесення змін до техніко-економічного 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

ДЕРЖАВНОГО НАВЧАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «КОРСУНЬ-

ШЕВЧЕНКІВСЬКИЙ ПРОФЕСІЙНИЙ ЛІЦЕЙ» з державної власності у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести                

на розгляд сесії. 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про погодження лімітів використання лісових 

ресурсів під час заготівлі другорядних лісових матеріалів (деревної зелені) в 

лісах Черкаської області на 2024-2028 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен, Яріш Анатолій. 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 1, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

 Головуючий зазначив, що наступні два питання розглядалися на засіданні 

постійної комісії обласної ради з питань  освіти, науки, культури, молодіжної 

політики та спорту, проте з кандидатурами для внесення подання не 

визначилася. У разі обрання кандидатів на засіданні до початку сесії обласної 

ради, прізвища кандидатів будуть внесені до проєктів рішень. 
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26. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України педагогічним працівникам закладів дошкільної, 

загальної середньої, професійної (професійно-технічної)  та позашкільної 

освіти. Запропонував внести питання на розгляд сесії за умови повторного 

розгляду питання на засіданні постійної комісії з питань  освіти, науки, 

культури, молодіжної політики та спорту. 

 

Голосування (питання внести на розгляд сесії за умови повторного 

розгляду на засіданні постійної комісії з питань  освіти, науки, культури, 

молодіжної політики та спорту):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії за умови повторного розгляду на засіданні постійної комісії 

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України педагогічним працівникам закладів дошкільної, 

загальної середньої, професійної (професійно-технічної)  та позашкільної 

освіти. Запропонував внести питання на розгляд сесії за умови повторного 

розгляду питання на засіданні постійної комісії з питань  освіти, науки, 

культури, молодіжної політики та спорту. 

 

Голосування (питання внести на розгляд сесії за умови повторного 

розгляду на засіданні постійної комісії з питань  освіти, науки, культури, 

молодіжної політики та спорту):  

 «За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії за умови повторного розгляду на засіданні постійної комісії 

з питань  освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту. 
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28. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ландшафтний заказник «Урочище «Лисичка» на території 

Драбівської територіальної громади). 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

29. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічна пам’ятка природи «Бродецький рябчик» на 

території Катеринопільської територіальної громади). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести              

на розгляд сесії. 

 

30. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічна пам’ятка природи «Чарівні луки» на території 

Катеринопільської територіальної громади). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести             

на розгляд сесії. 
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31. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ботанічна пам’ятка природи «Круті ярки» на території 

Корсунь-Шевченківської територіальної громади). 

 

ВИСТУПИЛИ: Яріш Анатолій, Турченяк Олександр – заступник голови 

Черкаської обласної державної адміністрації. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести             

на розгляд сесії. 
 

32. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (ландшафтний заказник «Ковалівка» на території Шрамківської 

територіальної громади). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 
 

33. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про території та об'єкти природно-заповідного 

фонду області (гідрологічний заказник «Верхній Чумгак» на території 

Шрамківської територіальної громади). 

 

Голосування:  

«За» - 12, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 
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34. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про погодження проекту землеустрою щодо 

встановлення (зміни) меж адміністративно-територіальної одиниці                            

м. Золотоноша Золотоніської міської територіальної громади Золотоніського 

району Черкаської області. 

Зазначив, що питання буде внесено на розгляд сесії за умови розгляду на 

засіданні постійної комісії обласної ради з питань агропромислового розвитку 

та земельних відносин. 

 

ВИСТУПИЛИ: Радченко Семен. 

 

Голосування (за умови розгляду на засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань агропромислового розвитку та земельних 

відносин):  
«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії за умови розгляду на засіданні постійної комісії обласної 

ради з питань агропромислового розвитку та земельних відносин. 

 

35. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про дострокове припинення повноважень 

депутата Черкаської обласної ради VIII скликання Рудої Н.С. 

 

Голосування:  

«За» - 5, «проти» - 0, «утрималось» - 4, «не голосувало» - 4. 

(рішення не прийнято) 

 

ВИСТУПИЛИ: Підгорний Анатолій, який запропонував залишити питання в 

проєкті порядку денного сесії, щоб всі депутати в сесійній залі мали 

можливість реалізувати право депутата на голосування. 

 

36. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про зняття з контролю деяких рішень обласної 

ради. 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 
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37. СЛУХАЛИ:  

Коваля Віталія – Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Кабінету Міністрів України, Верховної Ради України щодо недопущення 

критичної ситуації у забезпеченні водою підприємств та населення Черкащини. 

 

ВИСТУПИЛИ: Царюк Антон – заступник голови Черкаської обласної 

державної адміністрації, Гайович Вадим. 

 

Голосування (про включення до порядку денного сесії):  

«За» - 11, «проти» - 0, «утрималось» - 1, «не голосувало» - 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Коваля Віталія взяти до відома. Питання внести на розгляд 

сесії. 

 

38. СЛУХАЛИ:  

Анатолія Підгорного  – Про підтримку звернення депутата Черкаської 

обласної ради  Сущенка Романа (щодо увіковічення пам’яті Народного 

художника України, члена Національної спілки художників України та 

Національної спілки майстрів народного мистецтва України Миколи 

Теліженка). 

 

Голосування:  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії. 

 

Головуючий поінформував, що перед початком засідання президії 

обласної ради до виконавчого апарату обласної ради надійшло звернення до 

депутатів Черкаської обласної ради голови Золотоніської районної ради            

Бориса Євмини та групи депутатів Драбівської територіальної громади з 

проханням звернутися до Міністерства розвитку громад, територій та 

інфраструктури України щодо виділення додаткового фінансового ресурсу на 

ремонт доріг. 

Звернувся до керівників депутатських фракцій з проханням подати 

пропозиції щодо ремонту державних і територіальних доріг для  підготовки 

узагальненого тексту проєкту рішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: Плічко Григорій, який запропонував розглянути на пленарному 

засіданні окремо звернення Золотоніської районної ради, щоб не 

розпорошувати кошти, і окремо підготувати узагальнене звернення. Також 

звернув увагу, що, зазначена у зверненні дорога,  найгірша дорога в Україні.  
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Головуючий зазначив, що ставить на голосування включення в порядок 

денний сесії обласної ради питання, внесене депутатом Плічком Григорієм.  

Акцентував увагу, що за умови надходжень інших звернень депутатів 

обласної ради щодо фінансування ремонту доріг, буде підготовлено 

виконавчим апаратом обласної ради окреме узагальнене рішення, яке також 

буде включено до порядку денного. 

 

Голосування (за включення в порядок денний сесії обласної ради 

питання «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Міністерства розвитку громад, територій та інфраструктури України щодо 

вирішення питання проведення капітального (поточного) ремонту 

автомобільної дороги загального користування державного значення         
Т-24-09/М-03/-Драбів-Золотоноша):  

«За» - 13, «проти» - 0, «утрималось» - 0, «не голосувало» - 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію Анатолія Підгорного взяти до відома. Питання внести               

на розгляд сесії та доручити виконавчому апарату обласної ради 

підготувати узагальнений проєкт рішення, за умови надходження 

пропозицій від інших фракцій та депутатів обласної ради. 
 

 

 

Голова обласної ради                                                         Анатолій ПІДГОРНИЙ 

 

 


